
 

 

STAD TURNHOUT 
 

GEMEENTERAAD 
 

AGENDA 

 
ZITTING VAN 24 FEBRUARI 2014 OM 19:30 UUR 

IN DE RAADZAAL VAN HET STADHUIS 
 
 

Openbare zitting 

 
001 Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 

Vergadering van Cipal 
 
002 Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 

Vergadering van IOK 
 
003 Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 

Vergadering van IOK Afvalbeheer 
 
004 Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 

Vergadering van IKA 
 
005 Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 

Vergadering van Pidpa 
 
006 Aanduiding van een bestuurder in de Raad van Bestuur van de Projectvereniging Erfgoed 

Noorderkempen 
 
007 Goedkeuring te hechten aan de wijziging van de personeelsformatie 
 
008 Beslissing tot behoud en omvorming van de vzw Centrummanagement Turnhout tot een 

gemeentelijk extern verzelfstandigd agentschap onder de vorm van een vzw met toetreding 
van de stad Turnhout 

 
009 Goedkeuring te hechten aan de ledenlijst van het Lokaal Overleg Kinderopvang 
 
010 Goedkeuring te hechten aan de convenant tussen de stad Turnhout en SVK Noorderkempen  
 
011 Voorlopige goedkeuring hechten aan nieuwe straatnamen 'Koninginnepad', 'Gritselhof', 

'Schupstraat', 'Kursaalpoort', 'P.J. Brepolsplein', 'Turnovatoren', 'Academieplein', 
'Dessauerplein', 'Bloemekensgang', 'Twee-torentjesplein', 'Luizenpoort', 'Kruisbergstraat', 
'Bouwschen Pad', ' 

 
012 Goedkeuring te hechten aan de gewijzigde convenant tussen de stad Turnhout en vzw 

jeugdhuis Wollewei 
 
013 Goedkeuring te hechten aan statutenwijziging van vzw JeP 
 
014 Goedkeuring te hechten aan de burgemeestersconvenant 
 



015 Kennisname van de beveiligingswerken aan de Sint-Pieterskerk en goedkeuring te hechten 
aan de subsidiëring van deze werken 

 
016 Vaststelling van de maximumcapaciteit van de Stedelijke Handelsschool Turnhout voor het 

schooljaar 2014-2015 
 
017 Goedkeuirng te hechten aan het schoolreglement 2014-2015 van de Stedelijke Handelsschool 

Turnhout 
 
018 Goedkeuring te hechten aan het afsluiten van een nieuw beleidscontract tussen CLB Kempen 

en de Stedelijke Handelsschool Turnhout 
 
019 Goedkeuring te hechten aan het afsluiten van een nieuw beleidscontract tussen CLB Kempen 

en de Stedelijke Basisschool Turnhout 
 
020 Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 

gebruik van de openbare weg inzake  
a) de “zone 30 schoolomgevingen” op grondgebied van de stad Turnhout 
b) de Hertoginstraat naar aanleiding van de aanduiding van een zebrapad ter hoogte 

van de school 
c) de Renier Sniedersstraat naar aanleiding van de inrichting van een parkeerplaats 

voor personen met een handicap 
d) de Oranjemolenstraat naar aanleiding van de invoering van een parkeerverbod in een 

gedeelte van de straat 
 
021 Goedkeuring te hechten aan de optie tot aankoop/verbintenis tot verkoop van een deelperceel 

gelegen aan de Everdongenlaan 11 
 
022 Goedkeuring te hechten aan de convenant tussen de stad Turnhout en de vlaamse 

Gemeenschap met betrekking tot de bibliotheekwerking in de gevangenissen van Hoogstraten, 
Merksplan, Turnhout en Wortel 

 
 

Punten van raadsleden 

 
023 a) Infiormatieve toelichting op straatnaamborden 
 
023 b) Motie vrijwillige brandweer 
 
 

Vragen van raadsleden 

 
024 a) Parkeerhavens en sanitaire voorziening Boomgaardplein 
 
024b) Verkeersproblemen hoek Hofstraat-Kwakkelstraat 
 
024 c) Controle van aannemers bij werken 
 
024 d) Parkeren van voertuigen op de voetpaden door nutsbedrijven 
 
024 e) Controles op de aankoop van vuurwerk 
 
024 f) Stijging woninginbraken in de politiezone Turnhout in 2013 
 
024 g) Ongenoegen brandweer 
 
024 h) Mandaatinvulling namens de stad Turnhout in de RvB van het AZ Turnhout 



 
024 i) Wateroverlast Waterloopstraat 
 
24 k) Samenstelling directiecomité AGB 
 
24 l) Vragen over werkwijze GDF Suez 
 
024 m) Zijn er in Turnhout Syriëstrijders bekend? 
 
024 n) Stand van zaken standbeelden Antoine Coppenslaan 
 
024 o) Aanpak van gevaarlijke punten op belangrijke fietsroutes 
 
024 p) WIFI in het centrum 
 
024 q) Ondergrondse afvalcontainers 
 
 

Besloten zitting 

 
001 Aanvraag van een brandweerman tot een uitzondering m.b.t. de woonplaatsverplichting 
 
 
Turnhout, 14 februari 2014 

 
 
 
 
 
 

 
Filip Buijs Luc Hermans 
Secretaris voorzitter 
 
 
De bundels liggen ter inzage van de raadsleden in het Stadskantoor: 
- op maandag 17 februari 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur (tot 19.30 uur na telefonische 

afspraak voor 12 uur) 
- van dinsdag 18 februari 2014 tot en met vrijdag 21 februari 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur 
- op maandag 24 februari 20104 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur. 



Toelichtende nota bij de agendapunten in openbare zitting  
van de gemeenteraad van maandag 24 februari 2014 

 
 
1 t/m 5. 
In de Algemene Vergadering van  

- Cipal 
- IOK 
- IOK Afvalbeheer 
- IKA 
- Pidpa 

worden de volmachtdragers en plaatsvervangende volmachtdragers vervangen. 
 
6. 
Tijdens de stemming vorige gemeenteraad werd niemand aangeduid als bestuurder namens de oppositie in de 
Raad van Bestuur van de Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen aangezien er niemand van de kandidaten 
een volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen had behaald. 

De stemming zal nu dus worden hernomen. 
 
7. 
Mits goedkeuring door de gemeenteraad zal de personeelsformatie worden gewijzigd. 
 
8. 
Vzw Centrummanagement zal worden omgevormd tot een extern verzelfstandigd agentschap onder de vorm van 
een vzw.  

De gemeenteraad wordt gevraagd hiermee akkoord te gaan en goedkeuring te hechten aan de 
gewijzigde statuten. 

 
9. 
De gemeenteraad wordt gevraagd de ledenlijst van het Lokaal Overleg Kinderopvang goed te keuren. 
 
10. 
De convenant tussen de stad Turnhout en het Sociaal Verhuurkantoor Noorderkempen ligt ter goedkeuring voor. 

Opzet is het aanbod aan betaalbare en kwaliteitsvolle sociale woningen in Turnhout te verhogen, en dit 
door het Sociaal Verhuurkantoor Noorderkempen te ondersteunen om een snellere aangroei te 
realiseren, en zo het aanbod aan sociaal verhuurbare woningen structureel te doen stijgen. Als 
streefdoel werd vooropgezet een netto-stijging tot 150 woningen op grondgebied Turnhout tegen 31 
december 2017.  

 
11. 
Enkele nieuwe straatnamen liggen ter voorlopige goedkeuring voor aan de gemeenteraad. 

Project BKO Koningin Astridlaan 
Het gebouw aan de Koningin Astridlaan 28 wordt omgevormd naar vier appartementen. Er komt een 
kleine insteekweg die ook nog vier woningen ontsluit en een buitenschoolse kinderopvang. Het 
openbaar domein wordt gelijkvloers aangelegd. 
Er zijn geen echte aangrijpingspunten om dit autovrije deel te benoemen. Aangezien het niet echt een 
weg is, eerder een pad dat aansluit op de Koningin Astridlaan, is het voorstel van de werkgroep 
‘Koninginnepad’ 
Project inbreiding Maasstraat 
Een klein inbreidingsproject dat toegang krijgt langs de Maasstraat, is een klein woonerf waarrond een 
achttal woningen worden voorzien. Omdat dit de streek is die al vaker benoemd is als de groenten- en 
fruittuin van Turnhout, denken we hier eerder in die richting. Voor een aantal straten in Meuletiende zijn 
er een aantal namen van vergeten groenten (warmoes, pastinaak,..) gebruikt. Hier kan men denken in 
de trant van tuingereedschappen met een knipoog naar het Turnhoutse dialect. De naam ‘Gritselhof’ 
geeft bovendien een residentiële toets aan het project. 



Inbreiding Maasstraat – Varenstraat - Hovenierssstraat 
Hier wordt een nieuwe verkaveling aangelegd. In een eerste fase worden er een 22-tal loten voorzien. 
Voor het stuk dat het verlengde van de Varenstraat afwerkt, verkoos men in vorige werkgroep reeds de 
bestaande Varenstraat te verlengen. Voor het woonerf dat aantakt op de Maasstraat stelt de werkgroep 
–analoog naar de keuze in dezelfde streek als voor het project inbreiding Maasstraat- voor de benaming 
‘Schupstraat’ 
Turnova 
Een grootschalig binnenstedelijk multifunctioneel project met winkels, horeca, wonen en cultuur. 
Verschillende doorsteken en pleinen kenmerken het openbaar domein. 
Algemeen wordt beschouwd dat men hier toch best namen zoekt in de sfeer van de vroegere drukkerij. 
Over het geheel wordt in de eerste plaats rekening gehouden met de plaats waar mogelijk voordeuren 
kunnen komen en de bereikbaarheid/vindbaarheid daarvan voor de hulpdiensten. 
Vanuit de Grote Markt komt er naast het postgebouw, op de plek van het vroeger Kursaal, een ingang 
naar een centraal gelegen plein op het project. Voor deze passage wordt de naam ‘Kursaalpoort’ 
voorgesteld. Het centrale plein waar deze passage op uitkomt is de ideale gelegenheid om de naam van 
de stichter van Brepols, P.J. Brepols te gebruiken als ‘P.J. Brepolsplein’. Dit plein loopt door tot aan de 
ingang aan de Otterstraat. Langs dit plein komt echter nog de ingang naar de toren, welke een 
belangrijke verscheidenheid aan adressen zal herbergen (kantoren, winkels, woningen,…). Van daaruit 
werd verkozen om ook deze locatie een aparte naam te geven en dan vooral in functie van de 
vindbaarheid voor de hulpdiensten. Omdat de toren toch een soort eye-catcher is voor het project 
Turnova, lijkt de naam voor deze locatie ‘Turnovatoren’ de beste keuze. 
Achter het centrale plein is nog een plein dat grenst tegen de Baron Frans du Fourstraat. Op dit plein is 
het monumentale kantoorgebouw te vinden en zal ook het gebouw waar de academies gehuisvest 
zullen worden uitkomen. Vanuit die optiek dacht de werkgroep dat hier de naam ‘Academieplein’ wel op 
zijn plaats is. 
Palend aan de Baron Frans du Fourstraat, Schoolstraat en Akkerpad is ook nog een soort parkplein 
gelegen. Hier wordt voorgesteld om dit plein ‘Dessauerplein’ te noemen. Deze naam is gekozen naar 
Josephina Dessauer, de vrouw die gedurende +/- 20 jaar de drukkerij Brepols heeft geleid. Zij bracht ook 
het gemarmerd papier naar Turnhout en was dus vanuit historisch oogpunt niet onbelangrijk voor 
Turnhout en dan vooral voor de site van het project.  
Verder wordt ook een deel van de huidige Bloemekensgang mee opgenomen in het project, waarbij het 
historisch gebouw waar ‘Temmerman’ gehuisvest was, bewaard zal blijven. Omdat dit deel het 
verlengde is van de bekende Bloemekensgang, stelt de werkgroep voor om ‘Bloemekensgang’ in zijn 
geheel als straatnaam te erkennen vanaf de Grote Markt tot aan het centrale plein, welk P.J. 
Brepolsplein zou genoemd worden. Dan rest nog het Tweetorentjesplein dat toch ook een aantal 
handelszaken herbergt. Dit komt vanaf de Bloemekensgang tot aan de Baron Frans du Fourstraat en 
wordt dan meteen ook als ‘Tweetorentjesplein’ officieel mee opgenomen als straatnaam. 
Kruisbergstraat 
Ter hoogte van de Ijzerstraat ligt (aan de overkant) een autovrij pad, waarlangs 25 appartementen zullen 
komen. De voordeuren hiervan komen uit langs dit pad, waardoor een straatnaam nodig is. 
Aangezien er aan de andere kant en achterliggende gronden van dit pad nog volop ontwikkelingen aan 
de gang zijn waar ook nog nieuwe straten zullen komen, wordt geopteerd om langs dit laatste stuk van 
de Kruisbergstraat dit pad ook gewoon mee op te nemen in de ‘Kruisbergstraat’. 
Stationsomgeving fase I 
Fase I van dit project omvat zo’n 140 wooneenheden en een niet onbelangrijke toegang naar een grote 
parkeergelegenheid via de Guldenporenlei. Het openbaar domein zal hier door een knip in twee gesplitst 
worden waardoor doorgaand verkeer naar de ontsluiting via de Diksmuidestraat niet mogelijk is. Door de 
splitsing kan men best aparte straatnamen zoeken voor deze straatjes. 
Voor Stationsomgeving waren er enkele suggesties:  
- de familie (Peter Beyens) van de stichter van Atelfond stelde voor om de stichter ervan, dhr. Pierre 

Van Sassenbroeck in het project te gedenken; 
- De kadastrale benaming voor dit deeltje Turnhout is Bouwschen Pad. 
Beide suggesties werden goed bevonden. Wel werd geopperd dat de naam Van Sassenbroeck zal 
gegeven worden als het deel waarop Atelfond zich bevond, zal ontwikkeld worden. Hier komt namelijk 



een ontwikkeling die wat weg heeft van de huidige Campus Blairon. Daarop zal de naam ‘Campus Van 
Sassenbroeck’ zeer gepast zijn. 
Het ‘Bouwschen Pad’ zal een plek krijgen als het stuk vanaf de Diksmuidestraat tot aan de knip.  
Luizenpoort 
Het pand de Oude Hesp op het Zegeplein is gesloopt. Het zal plaats maken voor een gebouw waarbij de 
voordeur zal uitkomen in de Luizenpoort. Er zijn reeds verschillende woningen die met de voordeur 
gesitueerd zijn in de Luizenpoort. Deze woningen zijn genummerd langs Grote Markt, maar intussen zijn 
de reservenummers van Grote Markt volledig uitgeput en dient er met A en B nummers gewerkt te 
worden, tenzij heel de markt hernummerd wordt, of de Luizenpoort een officiële straatnaam krijgt. 
De werkgroep is het erover eens dat we de bekende namen van de poorten en steegjes langs de Grote 
Markt niet mogen laten verloren gaan. Eerder in dit overleg werd ook al voorgesteld om de 
Bloemekensgang en het Tweetorentjesplein te erkennen en nu stelt men voor om dit ook voor de 
Luizenpoort te doen. ‘Luizenpoort’ zal dus als straatnaam erkend worden. 
 

12. 
De vorige gebruiksovereenkomst tussen de stad Turnhout en vzw jeugdhuis Wollewei is ten einde gelopen en 
dient dus vernieuwd te worden.  
Vanaf 1 januari 2014 is de Vlaamse financiering voor regionale jeugdhuizen gewijzigd. Het jeugdhuis heeft niet 
langer recht op een personeelssubsidie voor de tewerkstelling van 3,5 FTE ex-DAC medewerkers, maar ontvangt 
een subsidie voor 2 FTE projectmedewerkers, op voorwaarde dat de stad Turnhout een deel van de loonkost van 
de coördinator op zich neemt. Dit engagement werd opgenomen in het strategisch meerjarenplan 2014-2019. De 
vernieuwde convenant werd aangepast aan deze nieuwe regeling.  

De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de vernieuwde convenant met vzw 
jeugdhuis Wollewei en bijhorende plaatsbeschrijving.  

 
13. 
Bestaande gemeentelijke vzw’s die als vzw willen blijven functioneren, moeten zich krachtens het 
gemeentedecreet omvormen tot EVAP (extern verzelfstandigd agentschap in privaatrechtelijke vorm).  De 
statuten van de gemeentelijke vzw Jeugdprogrammatie (afgekort vzw JeP) werden aangepast en goedgekeurd 
door de gemeenteraad op 30 december 2013.  Op de gemeenteraadscommissie van 16 januari 2014 werd door 
enkele raadsleden gepleit voor een bijkomende wijziging aan de statuten waardoor de afgevaardigden van de 
fracties in de raad van bestuur van de vzw niet noodzakelijkerwijze verkozen gemeenteraadsleden moeten zijn. 

Dit voorstel werd besproken op de raad van bestuur van de vzw dd. 4/2/2014, waarna de wijziging nu 
wordt voorgelegd aan de gemeenteraad.   

 
14. 
De Burgemeestersconvenant is een initiatief van de Europese Commissie. Het is een oproep naar de lokale 
besturen om zich te engageren tegen 2020 de CO2-uitstoot op hun grondgebied met minstens 20% te 
verminderen.  
Sinds het ontstaan van het convenant hebben 4.000 Europese gemeenten ingetekend. Het convenant is een 
decentrale aanpak van de Europese Unie om de Europese energiedoelstelling concreet te realiseren. 

De gemeenteraad wordt gevraagd de burgemeestersconvenant goed te keuren. 
 
15. 
De gemeenteraad neemt kennis van de beveiligingswerken die zullen uitgevoerd worden in de Sint-Pieterskerk, 
Grote Markt 80 te Turnhout. 

De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan het subsidiebedrag van 14 880,84, 
incl. BTW, 10% van de geraamde restauratiepremie verhoogd met 10% voor algemene kosten, zijnde 
148 808,41 EUR, incl. BTW.   

 
16. 
De gemeenteraad wordt gevraagd de maximumcapaciteit van de Stedelijke Handelsschool Turnhout voor het 
schooljaar 2014-2015 vast te stellen. 
 
17. 



Het schoolreglement 2014-2015 van de Stedelijke Handelsschool ligt ter goedkeuring voor. 
 
18. + 19. 
Zowel het beleidscontract tussen CLB Kempen en de Stedelijke Handelsschool als het beleidscontract tussen 
CLB Kempen en de Stedelijke Basisschool ligt ter goedkeuring voor aan de gemeenteraad. 
 
20. 
4 politiereglementen liggen ter goedkeuring voor: 

a) de zone 30 schoolomgevingen op het grondgebied van de stad Turnhout 
b) de Hertoginstraat n.a.v. de aanduiding van een zebrapad ter hoogte van de school 
c) de Renier Sniedersstraat n.a.v. de inrichting van een parkeerplaats voor personen met een 

handicap 
d) de Oranjemolenstraat n.a.v. de invoering van een parkeerverbod in een gedeelte van de straat 

 
21. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de optie tot aankoop/verbintenis tot verkoop van 
het deel van het perceel van Stad Turnhout, gelegen aan de Everdongenlaan 11 dat met een erfdienstbaarheid is 
bezwaard, het vestigen van een erfdienstbaarheid ten voordele van de ontwikkelaar en de voorgestelde 
voorwaarden. 

De ontwikkelaar wil hierop een bedrijventerrein ontwikkelen. Hiervoor wil men een toegangsweg 
voorzien langs de erfdienstbaarheid die rust op het perceel van de Stad. 

 
22. 
De convenant tussen de vlaamse Gemeenschap en de stad Turnhout ligt ter goedkeuring voor aan de 
gemeenteraad.  

De convenant regelt de bibliotheekwerking in de gevangenissen van Hoogstraten, Merksplas en 
Turnhout en Wortel. 

  
 
 
Punten van raadslden 
 
23 a) 
Informatieve toelichting op straatnaamborden 

Samenvatting 
Vele straatnamen zijn nietszeggend. Een beknopte toelichting kan verhelderend zijn.. 
 

Motivering 
In zeer veel Vlaamse gemeenten is het gebruikelijk om bij de straatnaamborden een korte beschrijving 
te geven van bijvoorbeeld degene waarnaar de straat vernoemd is of de toponymische achtergrond van 
de benaming. 
 
Omdat Turnhout toch geregeld blijk geeft van interesse voor het erfgoed en het verleden van onze stad, 
maar ook omdat bij elke straatnaamgeving een duidelijke motivering wordt gegeven, zou het wenselijk 
zijn om de straatnaamborden aan te vullen met enkele interessante, maar verduidelijkende gegevens. 
Dat kan door een extra bordje te hangen of bij vervaardiging van nieuwe bordjes enige tekst toe te 
voegen. 
 

Besluit 
De gemeenteraad besluit de schepen van Cultuur op te dragen een initiatief te nemen om de 
straatnaamborden in Turnhout van een beknopte informatieve toelichting te voorzien. 

Paul Meeus-Vlaams Belang-19 februari 2014 
 
23. b) 
Motie vrijwillige brandweer 



Aandacht voor de gemeentelijke vrijwillige brandweerman bij de nakende brandweerhervorming 
 
Aan de minister van Binnenlandse Zaken, Mevrouw Joëlle Milquet 
Aan de eerste minister, de Heer Elio Di Rupo 
 
Kopie aan : 
Mevr. C. Berx, gouverneur van de provincie Antwerpen 
De voorzitters van de pré-brandweerzones in de provincie Antwerpen 
De voorzitters van de Vlaamse politieke partijen 
 
Volgens de laatst beschikbare cijfers zetten om en bij de 12.203 personen zich vrijwillig in binnen de 250 
brandweerkorpsen van ons land. Daarbij telt Vlaanderen 3 vrijwillige brandweermannen per 
professioneel equivalent en Wallonië 2. 
 
Met het oog op een meer professionele brandweer en dus een verhoging van de kwaliteit en veiligheid 
werkt de federale regering momenteel aan een grote hervorming van het brandweerlandschap in België. 
Schaalvergroting van de korpsen wordt door de federale overheid gezien als een sleutel tot succes. 
Daarbij is het voor de Vlaamse korpsen, en dus zeker ook voor het korps van onze gemeente, belangrijk 
te waken over een voldoende grote toegankelijkheid voor vrijwillige brandweermannen zonder de 
kwaliteit in het gedrang te brengen. Een al te grote focus op beroepsbrandweermannen zou voor vele 
gemeenten, ook de onze, immers erg duur zijn. Het betreft hier met andere woorden een “én-én-
verhaal”. 
 
Het lijkt er meer en meer op dat de hogere overheid enkel meer verplichtingen wenst op te leggen t.a.v. 
de vrijwilliger waardoor de drempel te hoog gaat worden en vrijwilligers af zullen haken. Er dient 
voldoende oog te zijn voor het evenwicht tussen de inspanningen die men van de vrijwilliger eist en de 
baten die deze met zich brengen. 
 
68% van de brandweermannen in België doet dit op vrijwillige basis, het heeft er alle schijn van dat de 
federale regering ingrijpende zaken voor hen gaat beslissen zonder aandacht voor de nodige 
betrokkenheid en input vanuit de vrijwilliger zelf. Dit kan niet de bedoeling zijn. 
 

Motie 
Gelet op hoger vermelde vaststellingen is de gemeenteraad van Turnhout bijzonder bekommerd over de 
aandacht voor en de rol van de vrijwillige brandweerman in het licht van de op til zijnde 
brandweerhervormingen. De gemeenteraad vraagt dan ook om de rol en de betrokkenheid van de 
vrijwilliger optimaal te waarderen in het hervormingsproces.  

Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-19 februari 2014 
 
 
 
Vragen van raadsleden 
 
24 a) 
Parkeerhavens en sanitaire voorziening Boomgaardplein 

Reeds meerdere maanden geleden is er aangekondigd dat het Boomgaardplein zou worden ingericht 
met parkeerhavens. 
Daarbij zouden ook een boomgaard en hagen als beplanting hun intrede doen. 
Wij zijn nu al bijna een jaar later en nog steeds zien wij enkel dat de boomgaard is aangeplant. 
De omwonende vragen dan ook met aandrang dat de parkeerhavens worden geschilderd. 
Dat ook de wegversmalling voor de bushalte er komt. 
Alsook de versmalling die werd goedgekeurd in de oranjemolenstraat. 
Kan de bevoegde schepen ons en de bevolking een duidelijk tijdsschema geven wanneer er werkelijk 
begonnen wordt met de werken? 

 



Kan er tevens een duidelijk antwoord komen op de volgende vraag; 
Reeds meerdere malen is er door de LIJN een vraag gekomen naar de dienst wegen en groen om een 
sanitaire voorziening te plaatsen op het Boomgaardplein voor hun chauffeurs. 
Is hierover al duidelijkheid of moeten die chauffeurs en vooral de vrouwelijke hun behoefte doen in de 
struiken? 
 
Ook stelt zich dit probleem ter hoogte van het schooltje te Zevendonk. 
Kan ook hier een oplossing gevonden worden voor die chauffeurs? 
De Lijn laat weten dat zij bereid zijn om in samenspraak met de stad hiervoor een oplossing te zoeken. 

Willy Van Geirt-N-VA-13 februari 2014 
 
24 b) 
Verkeersproblemen hoek Hofstraat-Kwakkelstraat 

Op de hoek Hofstraat en de Kwakkelstraat is het steeds zeer gevaarlijk voor het uitrijdend verkeer 
komende van de hofstraat om de Kwakkelstraat in te rijden. 
Nooit wordt er daar de regel van voorrang van rechts gerespecteerd. 
Daarbij komt dat op die hoek er auto’s geparkeerd staan die door de scherpte van de hoek het zicht 
volledig belemmeren. 
Op de coördinatie vergadering van reeds meer dan een half jaar geleden is toen geopperd om daar 
aanpassingen aan te brengen. 
Er zou een straatversmalling aangebracht worden alsook een parkeerhaven minder. 
Zodanig dat de automobilisten en de fietsers een beter overzicht krijgen van het aankomende verkeer. 
Wij pleiten ook om aldaar een snelheid remmende maatregel aan te brengen. Kan dit ook overwogen 
worden? 
Wanneer worden deze werken opgestart? 

Willy Van Geirt-N-VA-13 februari 2014 
 
24 c) 
Controle van aannemers bij werken 

Door de stadsdiensten worden er vergunningen afgeleverd voor bebouwing, verbouwing enz. 
Eens deze vergunningen zijn afgeleverd worden dan de aannemers nog gecontroleerd tijdens hun 
werkzaamheden? 
Meerdere buurtbewoners in de nabijheid van werven melden ons dat de geldende regels voor de 
veiligheid niet worden of nauwelijks worden nageleefd. 
Vallende bakstenen of gruis vallen van de verdiepingen pardoes op de straten. 
Geparkeerde auto’s, fietsers die voorbij rijden , voetgangers of kinderen zijn op sommige plaatsen niet of 
nauwelijks beschermd daar de aannemers hun werven niet afschermen. 
Daarom nogmaals de vraag; wat doet de bevoegde dienst om zeker te zijn dat elke werf wel degelijk 
zich houdt aan de geldende veiligheidsmaatregelen? 

Willy Van Geirt-N-VA-14 februari 2014 
 
24 d) 
Parkeren van voertuigen op de voetpaden door nutsbedrijven 

Meerdere malen zijn wij al geconfronteerd geworden met grote en kleinere camions van nutsbedrijven 
die de verkeersmaatregelen aan hun laars lappen. 
Belgacom, Telenet, IOK, PIDPA en noem maar op rijden steeds of parkeren gedurig op onze voetpaden. 
Met het gevolg dat meerdere voetpaden en soms net aangelegde nieuwe voetpaden gewoon kapot 
gereden worden. 
Is het daarom niet mogelijk om alle nutsbedrijven die in onze stad werkzaamheden komen uitvoeren 
erop te wijzen dat dit niet langer getolereerd zal worden. 
En is het college bereid om hierover een gesprek aan te gaan met die nutsbedrijven? 
Mogen wij hieromtrent dan ook vragen om de raadsleden hiervan op de hoogte te houden wat betreft de 
afspraken die gemaakt worden met die bedrijven. 

Willy Van Geirt-N-VA-14 februari 2014 
 



24 e) 
 Controles op de aankoop van vuurwerk. 

Eind vorig jaar vond er in Baarle-Hertog aan de Nederlandse grens een grootschalige controleactie 
plaats naar het verkopen en vervoeren van vuurwerk. De winkeliers bleken in orde te zijn met de strikte 
en strenge regelgeving. Er werden echter 30 gerechtelijke PV's opgesteld tegen mensen die te veel 
vuurwerk bij zich hadden in de wagen. Tientallen kilo's vuurwerk werden in beslag genomen. 
Een aantal vuurwerkondernemers spanden echter een kortgeding in bij de rechtbank van Turnhout 
omdat de politie fouten zou gemaakt hebben bij het toepassen van de wetgeving. De Turnhoutse 
rechtbank gaf de klagers gelijk. De Procureur des Konings tekende echter verzet aan tegen deze 
uitspraak omdat de rechter zich op het terrein van het Openbaar Ministerie zou begeven hebben. Wat 
volgens het Parket niet kon. 
 
- Werd vooralsnog het in beslag genomen vuurwerk aan de kopers teruggegeven zoals de rechtbank 
bevolen had? 
- Welke stappen werden tot op heden ondernomen om deze tegenstrijdige interpretaties van de 
wetgeving in de toekomst te vermijden? 

Erwin Brentjens-N-VA-19 februari 2014 
 
24 f) 
Stijging woninginbraken  in de politiezone Turnhout in 2013 

Voor 2013 stelde de politie een opmerkelijke daling vast van de cijfers straatcriminaliteit met zestien 
procent. Het gaat hier over gauwdiefstallen,diefstallen met geweld op straat, vandalisme, bedreigingen 
en slagen en verwondingen op het openbaar domein. Ook de cijfers ivm de drugscriminaliteit zijn in sterk 
dalende lijn. Een welgemeend proficiat aan onze politionele diensten en de speciale teams is hierbij 
zeker aan de orde van de dag. 
Toch volgen de cijfers van de woninginbraken deze tendens niet. Daarenboven blijft het 
veiligheidsgevoel in Turnhout op een zeer laag pitje staan. 
 
- Is er een specifieke oorzaak te vinden waarom er in Turnhout en bij uitbreiding in de zone geen daling 
is van het aantal woninginbraken? Voor zover ik weet wordt er stevig ingezet op preventie. 
- Welke stappen worden er gezet om het veiligheidsgevoel bij de bevolking te verhogen? 

Erwin Brentjens-N-VA-19 februari 2014 
 
24 g) 
Ongenoegen brandweer 

Enige tijd geleden was er een spontane actie van het beroepskader van de Turnhoutse brandweer op 
het middenplein voor het Stadskantoor. Brandweerwagens kwamen met loeiende sirenes de voormalige 
kazerne binnengereden. Zelfs de vakbonden waren verrast. De actievoerders wensten een dringend 
overleg met de burgemeester om hun grieven aan te kaarten. 
 
- Is dit overleg er ondertussen reeds geweest? En wat waren de specifieke problemen die aanleiding 
gegeven hebben tot deze actie? 
- Hoe reageerde het College en de korpsleiding op de eisen die vanuit de basis toch op een vrij 
spectaculaire manier naar buiten gebracht worden? 
- Is de rust ondertussen weergekeerd of komt kortelings de dienstverlening naar de bevolking in het 
gedrang? 

Erwin Brentjens-N-VA-19 februari 2014 
 
24 h) 
 Mandaatinvulling namens de stad Turnhout in de RvB van het Algemeen Ziekenhuis Turnhout 

Ik stel uitdrukkelijk de vraag dat er namens de gemeenteraad een schrijven wordt gestuurd naar prof. 
Van Bogaert waarin hij officieel in kennis wordt gesteld van zijn ontslag en waarin hij ook bedankt wordt 
voor de rol die hij met verve vervuld heeft tijdens het afgelopen jaar in de Raad van Bestuur. 

Erwin Brentjens-N-VA-19 februari 2014 
 



24 i) 
Herstelling fit-o-meter 

De zogenaamde ‘fit-o-meter’ in het stadspark ligt er in desolate toestand bij. Nochtans komen er tal van 
mensen joggen en hun conditie op peil houden in het stadspark. Het gebruik van de ‘fit-o-meter’ was 
daar in het verleden een handig en sportief middel toe en tot op vandaag betreuren velen de teloorgang 
ervan. 
Wordt er aan gedacht om de ‘fit-o-meter’ te herstellen? Zo ja, kan dat tegen de zomer gerealiseerd 
worden, desgevallend in eigen beheer? Zo neen, waarom niet? Of wordt er een alternatief voorzien? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-19 februari 2014 
 
24 j) 
Wateroverlast Waterloopstraat 

In een brief van 4 februari jl. aan de bewoners van de Waterloopstraat – kant Bruyne Strijd – antwoordt 
het stadsbestuur dat het niets kan doen aan de problemen die recent veroorzaakt zijn door 
wateroverlast. Het stadsbestuur geeft de raad aan de bewoners om te proberen de zaak te regelen met 
de achterburen en zo nodig de hulp van de vrederechter in te roepen.  
 
De buurtbewoners stellen zich vragen bij een dergelijk antwoord en refereren naar 
toezeggingen/afspraken die gemaakt zijn met het stadsbestuur in 2007. Zelf verwijs ik naar mijn vraag 
en uw antwoord daarop van 27 november 2010 naar aanleiding van wateroverlast in die maand.  
 
1. Het stadsbestuur geeft aan dat ‘de wateroverlast te wijten is aan de grond op sommige percelen die 
onvoldoende doorlatend is om het water af te voeren naar de drainagebuis’. Stelt men dit eerst vandaag 
vast of was dit voldoende onderzocht bij de aanleg van de drainagebuis? 
 
2. De bewoners verwijzen naar een beknopt verslag van een buurtvergadering van 12 december 2007 
teneinde de stad op haar verantwoordelijkheid te wijzen. Is deze verwijzing onterecht? 
 
3. Moet het stadsbestuur niet net iets meer doen dan de buurt doorverwijzen naar hun achterburen en 
zo nodig de vrederechter? M.a.w. hoe kan de stad constructief mee zoeken naar de oplossing van dit 
probleem, in overleg met de buurt? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-19 februari 2014 
 
24 k) 
Samenstelling directiecomité AGB 

Voor de dagelijkse werking van het AGB werd een directiecomité aangesteld dat enkel uit de leden van 
het schepencollege bestaat. 
In Puurs werd echter na een klacht van het Vlaams Belang bij de Cultuurpactcommissie en als gevolg 
daarvan na bemiddeling door deze commissie bij het gemeentebestuur een akkoord bereikt om de 
samenstelling van het directiecomité aan te passen door een vertegenwoordiger van elke oppositiepartij 
op te nemen in het directiecomité. 
 
“De verplichting voor overheden om de democratische deelname aan het cultuurbeleid te garanderen, 
heeft een breed toepassingsgebied: ze beslaat naast culturele zaken (kunsten, toneel, film, bibliotheken, 
musea) onder meer jeugdzaken, sport, vrijetijdsbesteding, toerisme, en de bescherming en luister van 
de taal.” (Lokaal, 16 februari 2010. Blad van de VVSG.) De uitbating van een fuifzaal voor jongeren en 
een zwembad behoren hier dus zeker toe. 
 
Zal het stadsbestuur naar analogie met de vergelijkbare situatie in Puurs ook in Turnhout de 
samenstelling van het directiecomité aanpassen door de oppositiepartijen er in op te nemen? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-19 februari 2014 
 
24 l) 
Vragen over werkwijze GDF Suez 



In de media heb ik vernomen dat volgens energiewaakhond CREG de Franse energieholding GDF Suez 
teveel heeft aangerekend voor gas voor een bedrag van een half miljard euro en dat 4 van de 5 
gemeenten daar nadeel van ondervonden hebben. 
Electrabel zou dit bedrag teveel betaald hebben waardoor zij geen winst maakten en de steden en/of 
gemeenten geen dividend kregen uitbetaald. 
Vlaams minister Bourgeois raadt de gemeenten dan ook aan een vergadering bijeen te roepen ook 
omdat er mogelijk een “omgekeerde stroom”is waarbij de gemeenten niet alleen geld mislopen, maar 
ook nog eens zelf moeten bijdragen. 

Is Turnhout één van de steden die financieel nadeel ondervonden heeft door de werkwijze van 
GDF Suez ? 
Welke stappen worden ondernomen om eventueel te veel betaalde bedragen terug te 
recupereren ? 
Kunnen wij op de hoogte gehouden worden van dit dossier ? 

John Guedon-N-VA-19 februari 2014 
 

24 m) 
Zijn er in Turnhout Syriëstrijders gekend? 

Dagelijks worden wij geconfronteerd met gruwelbeelden uit Syrië. 
Via de media blijkt dat Belgische inwoners deelnemen aan de strijd daar. 
Zijn er in Turnhout Syrië strijders gekend en welke stappen worden tegen hen ondernomen in het kader 
van de veiligheid voor onze andere inwoners. 
Indien blijkt dat er Syrië strijders in Turnhout zijn, kunnen die dan nog genieten van hun sociale 
voorzieningen tijdens de periode dat zij in het buitenland verblijven en blijven deze ingeschreven in onze 
bevolkingsregisters ? 

John Guedon-N-VA-19 februari 2014 
 
24 n) 
Stand van zaken standbeelden Antoine Coppenslaan 

Sinds geruime tijd staan er in het stadspark 6 zeer mooie standbeelden te pronken. We weten dat deze 
uiteindelijk in het parkje aan de Antoine Coppenslaan zullen opgesteld worden. Graag verneem ik dan 
ook wat de stand van zaken is in dit dossier en wanneer deze beelden van het stadspark naar hun 
nieuwe standplaats zullen verhuisd worden.  

John Guedon-N-VA-19 februari 2014 
 
24  o) 
Aanpak van gevaarlijke punten op belangrijkste fietsroutes 

De volgende jaren zijn er nauwelijks middelen om grote investeringen te doen in het openbaar domein. 
Schepen Stijnen heeft ons al enkele keren duidelijk laten verstaan dat we de komende jaren creatieve  
oplossingen zullen moeten bedenken om met zo weinig mogelijk middelen zo veel mogelijk te realiseren. 
Graag zouden wij dan ook het schepencollege willen oproepen om hun creativiteit maximaal aan te 
wenden om enkele concrete problemen voor de fietsers in onze stad aan te pakken. Goede oplossingen 
hoeven immers niet altijd veel geld te kosten.  Concreet zouden wij willen voorstellen om op de 
belangrijkste fietsroutes naar het centrum van de stad – die dagelijks door honderden fietsers worden 
gebruikt – gestructureerd de (kleine) gevaarlijke punten voor fietsers aan te pakken.  
Als voorbeeld zou ik dan ook graag enkele ongemakken willen aanhalen die fietsers ondervinden op de 
route vanuit Merksplas. Eerst een grote put op het fietspad op de Steenweg op Merksplas ter hoogte 
van de Nassaulaan. Ter hoogte van de brug op het kanaal worden fietsers nogal abrupt naar de rijbaan 
geleid. Aan het kruispunt met de Antoine Coppenslaan worden fietsers via een vrijliggende fietsstrook 
geleid die werd aangelegd om ervoor te zorgen dat uitzwenkende vrachtwagens van de voormalige 
ANCO-fabriek geen gevaar zouden betekenen voor de fietsers. Deze aparte strook levert intussen wel 
problemen op voor fietsers die veilig af willen slaan in de richting van het postkantoor. Ook de overweg 
aan de Guldensporenlei is een ware aanslag op de velgen van een fiets. 
Mits kleine maatregelen die geen grote kosten met zich meebrengen kan de veiligheid en het comfort 
van fietsers al enorm verhoogd worden. Daarom zou ik willen vragen of het schepencollege een plan wil 



opmaken om de belangrijkste fietsroutes door te lichten op dergelijke pijnpunten en structureel aan te 
pakken?  

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-19 februari 2014 
 
24 p) 
WIFI  in het centrum 

Sinds enige tijd is er WIFI beschikbaar in bepaalde gebouwen van onze stad. Volgens een studie van 
Mobistar, verschenen in Knack magazine van 24 oktober 2013 zijn inmiddels 34 % procent van alle 
Belgen in het bezit van een smartphone en groeit dat aantal aan met 1,2 % per maand. M.a.w er is een 
enorm grote doelgroep die via het online gebeuren informatie wil bekomen, betalingen wil regelen of één 
van hun apps wil gebruiken. Als centrumstad kunnen we daar niet anders dan op inspelen. Er zijn al 
gemeenten die dit op en rond hun centrale plaats (lees meestal markt of plein) dit aanbieden en dit 
zowel gratis als ook met bepaalde formules.  
Een zeker WIFI aanbod doen naar onze bezoekers in hartje centrum van Turnhout is normaal gezien 
technisch haalbaar.  
 Is er reeds een initiatief in deze richting gedaan en wat is de stand van zaken in deze? 
 Kan er straks op de Turnhoutse Grote Markt gebruik gemaakt worden van een kwalitatieve  
        WIFI verbinding en onder welke condities? 
 Bijkomende vraag in deze materie : Is er al een project tot de ontwikkeling van een app waardoor de 

bezoeker van Turnhout informatie kan krijgen over diverse diensten, evenementen etc. Wat is de 
visie van de schepen daaromtrent? 

Danny-Spock Vermeijen-N-VA-19 februari 2014 
 
24 q) 
Ondergrondse afvalcontainers 

Het college overweegt de plaatsing van ondergrondse containers in Turnhout. 
1. Hoe concreet zijn de plannen van het college? Binnen welke tijdshorizon ziet men de implementatie 

ervan? 
2. Welke zijn de specifieke beweegredenen om te kiezen voor een afvalstraat? Binnen welke 

doelstelling kan deze overweging gekaderd worden? 
3. Welke soorten afval komen hiervoor in aanmerking? 

Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-19 februari 2014 
 
 
Besloten zitting 
1. 
Aanvraag van een brandweerman tot een uitzondering m.b.t. de woonplaatsverplichting 

 
 


